
Art: Bestyrelsesmøde Ans IF
Sted: AIKC, Orange lokale, 8643 Ans
Deltagere: Brian, Mette, Morten O, Peter, Kasper, Bente
Afbud: Morten B.

Økonomi.
Regnskab for Q2 ikke færdiggjort endnu. Pramdragerfesten estimerer et 
meget solidt overskud. 

AIKC.
AIKC er sammen med Silkeborg Kommune i gang med at afklare om AIKC skal 
overtage driften af varmtvandsbassinet. Omklædningsrum og toiletter i den ældste 
afdeling over mod fodboldafdelingen får i de kommende dage/uger en opdatering. 

Status fra udvalg.
Badminton: Mette og Kaja savner opbakning fra forældrene til børnespillerne. De vil 
gerne spille bolden videre, da deres egne børn ikke længere går til badminton. Der 
laves et møde, hvor der skal diskuteres hvordan de 10.000 kr de fik som årets 
udvalg skal benyttes.
Outdoor: Annika, der er tilknyttet fra DIF (FIBO) og Mette har været til møde med de 
andre ang. strategier for at udvikle på outdoor-området. Der er et ønske om flere 
joller, større forældreopbakning og et større samarbejde med Ans IF’s andre udvalg. 
De vil gerne have et fokus på, hvad der kan laves af aktiviteter de kolde måneder i 
og omkring Søsportshuset. 
Søsport: God indvielse af tilbygningen af Søsportshuset. God tilslutning. 
Dagidræt: Opstart igen til efteråret. God opbakning fra Dagidrætterne med at hjælpe 
til Pramdragerfesten.
Tennis: Ingen ny tilgang af medlemmer. Bane 2 er klar til nedlæggelse og evt. indgå i 
AIKC projektet. 
Fodbold: Klaus Madsen er ny formand. Møde den 27/6 hvor der vil være fokus på at 
få mere struktur og klarhed i udvalget. Trænere er næsten på plads til næste sæson. 
Håndbold: intet nyt. Der er ved at være styr på trænere til næste sæson.



Gymnastik: Har brugt en hel dag på at få styr på redskabsrummet på skolen. Det er 
håbet at de andre brugere af redskaberne også kan holde det ryddeligt. 
Andre udvalg: intet nyt. 

Sponsor.
Vi rykker for sponsorpakken hos samarbejdspartnere. Vi skal have klarlagt 
arbejdsopgavernes fordeling omkring sponsorarbejdet. 

Events.
Pramdragerfesten er vel overstået. Forventer et meget solidt overskud. 
2/8 er vi inviteret i Ans Billardklub til hygge.
17/8 er der Tange Sø Festival. Vi mangler ca. 45 frivillige til bartjans. 
20/9  holder vi hyggedag og fest for de faste frivillige i Ans IF i Søsportshuset. Kim 
Lynggaard står for nogle aktiviteter om eftermiddagen.
10/10 har DGI træner/leder-kursus hos os i AIKC for alle interesserede

Evt.
iab.

Næste møde den 28/8 kl. 17.00


